
Referat Dronningmølle Grundejerforening bestyrelse 

Dato: 12. august 2017 12:30-15:30
Sted: Christian Albertsen, Linde Alle
Deltagere: Christian Albertsen, Frede Mølgaard, Peter Falk, Johnny Tikotzki, 
Eske Traberg Smidt

1. Siden sidst
- Vejenes tilstand: Ingen bemærkninger – der er huller men ikke 
alarmerende de skal ordnes i forbindelse med almindelig vedligeholdelse til 
oktober
- Hegn/klipning: Det er ikke så slemt som det historisk har været. Det er de 
samme 5-6 der mangler at respondere. 
- Vedligeholdelse fællesarealer: Ingen bemærkninger

2. Fældning af træ på Birke Alle og eventuel genplantning
Forslaget blev vedtaget med 3 for og 2 blanke. Der vil ikke blive genplantet.

3. Villingebæk Vandværk: Der var bestyrelsesmøde den 
forudgående mandag. 
- Mindre vandsplid/god vand kvalitet
- Alle fælles rør er udskiftet til plastik og de midlertidige omkostninger i den 
forbindelse fra falder snart
- Tidligere diskuteret sammenlægning med Rævebakken bliver ikke til noget

4. Underskriftindsamlingen var en succes med 325 
underskrifter. Disse vil bliver overdraget til borgermødet den 22. august 
som omhandler tog overgangen 58 (da overgang 54 allerede er besluttet at
bevare). 

5. Vi er blevet medlem af Grundejerforbundet Gribskov. Det 
næste repræsentantskabsmøde er Esrum Kloster 24. september kl. 9:00

6. Økonomi: Generel meget sund økonomi. Der er kun få 
manglende kontingent betalinger.  Forslaget om at købe 50 kuglepenne til 
næste generalforsamling blev vedtaget. 

7. Grenafhentning vil foregå som altid i uge 43

8. Hjemmesiden: Ingen kommentarer

9. Facebook: Den blev oprettet efter sidste generalforsamling men
der er relativ lille interesse med kun 12 følgere.

10. Ingenting under Eventuelt

11. Næste møde

Det blev besluttet at holde næste møde i slutningen af november/december


